
BRM.0012.8.5.2021 

 

Protokół  Nr  27/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  14 czerwca 2021 r. 
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  12.00 do 12.40 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1  do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Proponuję zamienić w porządku obrad punkt 4 na 5, a punkt 5 na 4. 

Kto z członków Komisji jest za zamianą tych punktów? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 26/2021 z 24.05.2021 r. z posiedzenia Komisji Oświaty 

i Kultury. 

4. Propozycje imprez kulturalno-rozrywkowych dla kuracjuszy i mieszkańców miasta 

na okres lata na terenie Solanek.  

5. Propozycje organizacji letniego wypoczynku dla ucznia Lato 2021. 

6. Pozyskiwanie środków zewnętrznych przez dyrektorów placówek oświatowych za 

rok szkolny 2020/2021.  

7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

8. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 26/2021 z 24.05.2021 r. z posiedzenia Komisji 

Oświaty i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 26 z 24 maja 2021 r.? 
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Ad 4. Propozycje imprez kulturalno–rozrywkowych dla kuracjuszy 

i mieszkańców miasta na okres lata na terenie Solanek – materiał stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję za przedstawiony materiał. Pozwolę sobie zadać dwa pytania. Po pierwsze, 

Pani Naczelnik chciałabym tylko od Pani uzyskać potwierdzenie. Czy praktycznie ten 

ZA- OFMOD- Dęcie to jest jednorazowy występ zespołu? Jest to tylko na okres 

pandemii? Rozumiem, że Miasto nie rezygnuje ze swojej sztandarowej imprezy jaką 

jest Festiwal Orkiestr Dętych tylko jest to jednorazowy występ na skutek pandemii. 

Czy ja dobrze rozumiem? 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak, oczywiście. W ubiegłym roku nie mogło się to odbyć. W tym roku tak ostrożnie, 

ale już chcemy powrócić do tej tradycji. Zresztą przy podpisywaniu umowy z Panem 

Maliszewskim wymieniliśmy imprezy, na których najbardziej nam zależy  

i oczywiście nie zabrakło tej, która powinna być organizowana i kontynuowana.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję bardzo. Moje drugie pytanie Pani Naczelnik, proszę w dwóch słowach na 

temat tego przedsięwzięcia INOWROCŁAW 6-5-4. Powiem szczerze, że nie kojarzę 

i nie za bardzo wiem o co w tym projekcie chodzi. Czy mogłaby Pani dosłownie  

w dwóch zdaniach o tym powiedzieć? 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak, oczywiście. W ubiegłym roku INOWROCŁAW 6-5-4 realizowaliśmy  

z Kujawskim Centrum Kultury w odpowiedzi na ten stan pandemii, bo wtedy jeszcze 

dużo osób się bało. Nie robiliśmy tego wydarzenia jako wydarzenie otwarte, ale 

koncerty płatne. Oczywiście kto chciał w odpowiednim reżimie sanitarnym 

uczestniczyć w tych wydarzeniach to mógł to zrobić. I koncert przyjęły się, bilety się 

sprzedały, dlatego w tym roku również taką propozycję przedstawiamy. 6-5-4 

oznacza dokładnie 6 pokoleń, kolejne liczby to koncerty i kolejne to dni, w których 

odbywają się te wydarzenia. Między innymi w tym projekcie będzie brała udział 

Nosowska, 23 lipca odbędzie się jej koncert, 3 września KAZIK i jeszcze są 
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dogrywane poszczególne koncerty. Tak jak mówiłam myślę, że z promocją 

wystartujemy już w tym tygodniu.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Bardzo dziękuje. Teraz wiem o co chodzi.  

 

Ad 5.  Propozycje organizacji letniego wypoczynku dla ucznia Lato 2021 – 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję: 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Pozwolę sobie podsumować. Pani Naczelnik, kiedy Pani przysyłała ten materiał to 

obawiałam się, że będzie tylu chętnych do wypoczynku letniego, że może nam tu 

Pani zgłaszać, że nie wystarczy Pani pieniędzy. Ta liczba 400 uczniów trochę mnie 

zaskoczyła i jak gdyby mała ilość zaangażowanych w to placówek. Tym bardziej, że 

zamknięto głównych naszych konkurentów np. kluby osiedlowe, które były dużą 

konkurencją w prowadzeniu półkolonii dla szkół Miasta Inowrocławia, ale skoro 

przeprowadzono taki test i wiecie Państwo, że tylu jest potrzebnych to dajmy tym, 

którzy rzeczywiście chcą skorzystać, bo oferta jest wyjątkowo atrakcyjna  

i w szkołach, i w instytucjach pozaszkolnych. Teraz jeśli chodzi o pieniądze to fajnie 

by było, gdyby te pieniądze, które Pani zaoszczędziła poszły na Pani Oświatę. Mogę 

zadeklarować w imieniu całej Komisji i własnym, że jeżeli będzie Pani potrzebować 

jakiegoś wsparcia, jakiegoś ruchu, aby przekonać Panią Skarbnik do tego, żeby te 

pieniądze u Pani pozostały to proszę do nas się zwrócić. My chętnie takie pismo 

rekomendacyjne ze strony Komisji napiszemy. I dziękuję bardzo za tą prezentację. 

 

Ad 6. Pozyskiwanie środków zewnętrznych przez dyrektorów placówek 

oświatowych za rok szkolny 2020/2021 – stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję: 

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Chciałam tylko dopytać. Ten 1%, o którym Pani mówiła w Przedszkolu nr 2 to 

chodzi o procent od podatku jaki rodzice odprowadzają? Od czego jest ten 1%? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Od stowarzyszenia jakiejś pomocy w szkole. I ono przekazuje ten 1%.  
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Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w gminie Miasto Inowrocław na rok szkolny 2021/2022 – stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję: 

 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w gminie Miasto Inowrocław na rok szkolny 

2021/2022? 

 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 8/2021 w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w gminie Miasto Inowrocław na rok szkolny 2021/2022. 

 

Ad 8.  Sprawy bieżące. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Przypominam Państwu, że na poprzednim spotkaniu Pani Naczelnik nie była obecna  

i Pani Maria Żukowska zadała pytanie skąd wynikają różnice między wydatkowymi 

środkami na podręczniki a otrzymaną dotacją. 

 

Maria Żukowska – członek Komisji: 

Pani Przewodnicząca ja już uzyskałam błyskawiczną odpowiedź od Pani Naczelnik.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Dobrze, ale pytanie zostało zadane nie personalnie lecz na Komisji. W związku z tym 

to jest w poprzednim protokole, więc ta odpowiedź musi pojawić się publicznie na 

forum. Cieszę się, że kontakt z Panią Naczelnik jest taki szybki, ale poproszę o dwa, 

trzy słowa, które wyjaśnią to o co Pani pytała.  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Pani Żukowska pytała o tą różnice chodziło chyba w raporcie Miasto Inowrocław 

była kwota podana  864 tys. I z tej kwoty 585 tys. przeznaczyliśmy w zeszłym roku 

na zakup podręczników i ćwiczeń, a kwota 278 tys. to jest kwota, którą mamy  

z budżetu Miasta przeznaczoną na zakup pomocy dydaktycznych dla wszystkich 

naszych 12 szkół. Dość duża i poważna kwota. I stąd jest ta różnica. Pani Maria może 

myślała, że to wynikało z jakiegoś błędu, nie. To są pomoce dydaktyczne.  
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 
 

Protokółowała 
 

Monika Kozioł  


